
 

Zápis č. 11 
 

ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE DOUBRAVICE 

konaného dne 6. 9. 2023 

 
Místo konání:   zasedací místnost Obecního úřadu Doubravice 

Začátek zasedání:   19:00 hodin 

Zasedání řídil:  Radim Šupka 

Přítomní zastupitelé:  Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav 

Zábranský, Ing. Petr Hrubý, Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml. 

Hosté:   Ing. Petr Pokorný́, Ing. Barbora Pokorná́ 

Zapisovatel:   Tereza Suchá 

Ověřovatelé zápisu:  Václav Paleček, Rudolf Červený 
 

Starosta obce Radim Šupka zahájil jednání zastupitelstva obce, přivítal přítomné zastupitele na 

tomto jednání a konstatoval, že je přítomno všech 7 zastupitelů. Zastupitelstvo je tedy 

usnášeníschopné.  
 

NÁVRH PROGRAMU: 
 

1. Žádost o vyjádření a udělení souhlasu jako podklad pro stavební řízení – Novostavba 

garáže Doubravice u ČB (Řimnáč Roman č.p. 517/19). 

2. Žádost o vyjádření k PD pro stavbu „Doubravice K/596/72 – NN – dojde k překopu 

komunikace. 

3. Žádost o povolení připojení nemovitosti na účelovou komunikaci a o stanovisko k existenci 

sítí technické infrastruktury pro Ing. Jan Pučegl. 

4. Schválení zápisu kontroly Finančního výboru obce za 1.pol. 2023. 

5. Schválení rozpočtového opatření č.5/2023. 

6. Projednání možností realizace rekonstrukce Filipovce pro umístění a zřízení „Dětské 

skupiny“. 

7. Projednání žádosti SDH Doubravice o nákup nového přívěsného vozíku včetně vybavení. 

8. Různé 

a. Informace o projektu na II. etapu revitalizace návsi a okolí (část rybník). 

b. Informace o rekonstrukci veřejného osvětlení v obci. 

c. Informace o spuštění kroužků a cvičení pro občany Doubravice za zvýhodněných 

podmínek. 

d. Informace o přípravě spuštění kyvadlové dopravy Doubravice – zastávka MHD a 

zpět od 2.10.2023. 

 

Návrh starosty na úpravu navrženého programu (zařazení nových bodů):   

9. Schválení rozpočtového opatření č.6/2023. 

10. Schválení rozpočtového opatření č.7/2023. 

11. Žádost manželů Pokorných o řešení umístnění kontejneru na bio-odpad v horní ́časti obce. 

12. Žádost pana Rudolfa Červeného o posun značky „zákaz vjezdu automobilů na 3,5t“ za 

křižovatku vjezdu do průmyslového areálu. 

13. Žádost o vyjádření k projektové dokumentaci pro společného povolení a k napojení na 

vodovod – ZEMTECHNIK CB s.r.o. 

14. Schválení prořezu keřů a náletu kolem silnice a sloupů veřejného osvětlení. 

15. Informace o pojištění majetku obce. 

16. Informace o revizi hřiště. 
 

 

Návrh usnesení:  

Schválení programu zasedání zastupitelstva obce jako celku a zapisovatele:  

Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, 

Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0, zdržel se 0 

Návrh usnesení byl přijat. 



 

Bod č. 1. Žádost o vyjádření a udělení souhlasu jako podklad pro 

stavební řízení – Novostavba garáže Doubravice u ČB (Řimnáč 

Roman č.p. 517/19). 

Na základě obdržené žádosti od B – ARCH s.r.o. o vyslovení souhlasu souseda pro novostavbu 

garáže č.p. 517/9, Řimnáče Romana a doporučení Stavebního výboru obce, zastupitelstvo celou 

situaci projednalo a schválilo. 

 

Návrh usnesení č. 1/11/2023:             

Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje žádost od společnosti B – ARCH s.r.o. o vyslovení 

souhlasu souseda pro novostavbu garáže č.p. 517/9, Řimnáč Roman. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, 

Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 1/11/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 

  

 

Bod č. 2. Žádost o vyjádření k PD pro stavbu „Doubravice K/596/72 – NN – 

dojde k překopu komunikace. 

Datovou schránkou nám byla doručena žádost od p. Ing J.Filisteina, kterého zastupuje p. Ing. 

Pavel Bláha z firmy VS elektro komplet, s.r.o. „Žádost o vydaní stanoviska k projektové 

dokumentaci- „Doubravice K/596/72 – NN“ k akci výstavby nového odběrného místa v distribuční 

soustavě NN. Na doporučení Stavebního výboru obce, zastupitelstvo obce žádost schvaluje. 

 

Návrh usnesení č. 2/11/2023:             

Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje žádost o vyjádření k projektové dokumentaci pro stavbu 

„Doubravice K/596/72 – NN. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, 

Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 2/11/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

Bod č. 3. Žádost o povolení připojení nemovitosti na účelovou komunikaci a o 

stanovisko k existenci sítí technické infrastruktury pro Ing. Jan Pučegl. 

Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka, kdy informoval zastupitele obce o 

žádosti o povolení připojení nemovitosti na účelovou komunikaci. Zastupitelé se s danými 

podklady seznámili a projednali. Obecní úřad Doubravice je však oprávněn povolovat sjezdy 

(výjezdy) z pozemků pouze na místní komunikace. Pozemek p.č.121/26 v k.ú. Doubravice u 

Českých Budějovic tuto charakteristiku nemá, proto zastupitelstvo obce nedoporučuje danou 

žádost schválit.  

 

Návrh usnesení č. 3/11/2023:             

Zastupitelstvo obce Doubravice neschvaluje žádost o povolení připojení nemovitosti na účelovou 

komunikaci. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7, (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, 

Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 3/11/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

Bod č. 4. Schválení zápisu kontroly Finančního výboru obce za 1.pol. 2023. 



 

Starosta Radim Šupka informoval zastupitele o proběhlé kontrole Finančního výboru 

obce a předložil zastupitelům kompletní zápis z této kontroly. Podle zápisu kontrola 

proběhla v pořádku s drobnými připomínkami, týkajících se nižších cen pronájmu obecního 

majetku, se kterými byli zastupitelé seznámeni. 

 

 

Bod č. 5. Schválení rozpočtového opatření č.5/2023. 

Na základě předložených informací od finanční účetní, které zastupitelům předložil starosta 

Radim Šupka vzalo zastupitelstvo na vědomí a schválilo rozpočtové opatření č. 5/2023, které je 

přílohou tohoto zápisu. 

 

 

Bod č. 6. Projednání možností realizace rekonstrukce Filipovce pro umístění a 

zřízení „Dětské skupiny“. 

Starosta Radim Šupka, zastupitele informoval o možnostech čerpání dotačního titulu na 

rekonstrukce Filipovce s cílem zřízení „Dětské skupiny“ (školky), protože v budoucnosti bude 

povinností obce zajistit předškolní vzdělávání dětí. Zastupitelé se proto dohodli na vytvoření dvou 

studií, které budou danou možnost řešit a na základě předložených studií se poté rozhodnou o 

případné realizaci. 

 

 

Bod č. 7. Projednání žádosti SDH Doubravice o nákup nového přívěsného 

vozíku včetně vybavení. 

František Šinko za SHD Doubravice předložil zastupitelstvu k projednání žádost o možnosti 

nákupu nového zásahového přísného vozíku pro SDH, s možností čerpání dotačních titulů. 

Starosta Radim Šupka seznámil zastupitele s kompletními podrobnostmi a možnostmi. Na 

základě těchto informací zastupitelé souhlasí s nákupem a spoluúčastí obce, ale pouze v případě 

obou dotačních titulů, jak od MV, tak i JČ kraje. 

 

Návrh usnesení č. 4/11/2023:             

Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje žádost SDH Doubravice o nákup nového přívěsného vozíku 

včetně vybavení, ale pouze v případě obou dotačních titulů od MV, tak i JČ kraje. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, 

Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0 zdržel se 0 

Usnesení č. 4/11/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

Bod č. 8. programu: Různé 

a) Informace o projektu na II. etapu revitalizace návsi a okolí (část rybník). 

Starosta Radim Šupka zastupitelům předložil na základě připomínek občanů a 

doubravických včelařů, přepracovaný projekt. Dále informoval, že II. etapa revitalizace 

návsi (část rybník), bude realizována v příštích letech, v případě vypsání dotační výzvy. 

V tuhle chvíli má obec připravený projekt. 

 

b) Informace o rekonstrukci veřejného osvětlení v obci. 

Starosta Radim Šupka informoval zastupitele o proběhlé rekonstrukci veřejného osvětlení, 

která byla realizována dle nabídky a smluvní dokumentace firmou E.ON.   

 

c) Informace o spuštění kroužků a cvičení pro občany Doubravice za 

zvýhodněných podmínek. 

Zastupitelé byli seznámeni, že nové kroužky pro občany Doubravice byli spuštěné a jsou 



 

občany hojně využívány. Nyní je tedy možnost navštěvovat každé úterý od 

16:00 do 18:00 „Tvoření pro děti“ s lektorkou Radkou Pávkovou, Každé úterý 

od 18:00 do 19:00 probíhá „Dynamická jóga“ s lektorkou Šárkou Eflerovou, kde bylo 17 

účastnic na první lekci. Výuka hry na kytaru probíhá každé pondělí a středu od 16:00 do 

20:00, vyučujícím je Lubomír Hrdlička, kde je v tuto chvíli pouze jedno volné místo. Dále 

je každou neděli od 17:00 do 18:00 kroužek „Parkour“, pod vedením Jaroslava 

Zábranského. 

 

d) Informace o přípravě spuštění kyvadlové dopravy Doubravice – zastávka 

MHD a zpět od 2.10.2023. 

Starosta Radim Šupka informoval zastupitele o průběhu procesu zajištění obecní 

kyvadlové dopravy. Nyní má obec zajištěné dva řidiče, kteří projevili zájem o spolupráci. 

Dopravu by zastupitelstvo chtělo spustit od pondělí 2.10.2023. Připravený jízdní řád, bube 

pokrývat ranní spoje autobusu č.11 od 6:04 do 8:05. Odpoledne pak spoje od 14:14 do 

17:16. Do konce září je nutné vyřešit pojištění auta, školení řidičů a zároveň je potřeba 

zajistit alespoň další dva řidiče. 

 

 

Bod č. 9. Schválení rozpočtového opatření č.6/2023.  

Na základě předložených informací od finanční účetní, které zastupitelům předložil starosta 

Radim Šupka vzalo zastupitelstvo na vědomí a schválilo rozpočtové opatření č. 6/2023, které je 

přílohou tohoto zápisu. 

 

 

Bod č. 10. Návrh schválení rozpočtového opatření č.7/2023. 

Základní informace k bodu přednesl starosta Bc. Radim Šupka. Který předložil návrh na schválení 

rozpočtového opatření č.7/2023 podle skutečných potřeb obce.  

 

Návrh usnesení č. 5/11/2023:             

Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje rozpočtové opatření č.7/2023. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, 

Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0 zdržel se 0 

Usnesení č. 5/11/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 11. Žádost manželů Pokorných o řešení umístnění kontejneru na bio-

odpad v horní́ časti obce. 

Starosta Radim Šupka informoval zastupitele o žádosti manželů Pokorných o řešení umístnění 

kontejneru na bio-odpad v horní části obce. Manželé Pokorných předložili několik návrhů, které 

počítali se směnou obecního pozemku nebo jeho odkupem. Zastupitelé se seznámili 

s kompletními podklady a nesouhlasí s odkupem obecních pozemků ani jeho případnou směnou. 

Obec však bude s panem Pokorným plně spolupracovat na realizaci stání kontejnerů na bio-

odpad a tříděný odpad u jeho pozemku, tak aby místo bylo pro občany dobře dostupné a dobře 

zapadlo v dané lokalitě.  

 

 

Bod č. 12. Žádost pana Rudolfa Červeného o posun značky „zákaz vjezdu 

automobilů na 3,5t“ za křižovatku vjezdu do průmyslového areálu. 

Starosta Radim Šupka informoval zastupitele o předložené žádosti pana Rudolfa Červeného o 

posun značky „zákaz vjezdu automobilů nad 3,5t“ za křižovatku vjezdu do průmyslového areálu, 



 

kde má být značka správně umístěna dle pasportu dopravního značení obce. Po 

kontrole pasportu dopravního značení obce, bylo skutečně zjištěno, že v tuto chvíli 

značka neodpovídá správnému umístnění, a proto by mělo dojít k posunutí dle návrhu pana 

Rudolfa Červeného.  

 

Návrh usnesení č. 6/11/2023:             

Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje žádost pana Rudolfa Červeného o posun značky „zákaz 

vjezdu automobilů na 3,5 t“ za křižovatku vjezdu do průmyslového areálu. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 6 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, Ing. Petr Hrubý 

a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 1 (Václav Paleček), zdržel se 0  

Usnesení č. 6/11/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 13. Žádost o vyjádření k projektové dokumentaci pro společného 

povolení a k napojení na vodovod – ZEMTECHNIK CB s.r.oNa základě obdržené 

žádosti, včetně technické části datovou zprávou od p. Davida Hrádka o vyjádření k projektové 

dokumentaci DÚSP na výstavbu zateplené ocelové haly na pozemcích parc. č. 494/14, 494/15, v 

katastrálním území Doubravice u Českých Budějovic” a napojení na vodovod.byla žádost pro 

projednání Stavebmím výborem obce doporučenazastupitelstvu ke schválení. 

 

Návrh usnesení č. 7/11/2023:             

Zastupitelstvo obce schvaluje žádost k projektové dokumentaci pro společného povolení a 

k napojení na vodovod – ZEMTECHNIK CB s.r.o. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, 

Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 7/11/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 14. Schválení prořezu keřů a náletu kolem silnice a sloupů veřejného osvětlení. 

Starosta Radim Šupka informoval zastupitele nutnosti prořezu keřů v okolí příjezdových silnic do 

obce, dále u domu č.p. 59 (stíní veřejnému osvětlení) a u kapličky. Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml. 

se nabídl, že u domu č.59 stromy prořeže. Pokud i nadále by to nebylo v pořádku a stromy stínili 

veřejné osvětlení, dojde k jejich pokácení. Druhé místo se týká naproti č.p. 59 u kapličky, kde 

dojde ke kompletnímu prořezání keřů, tak aby kaplička byla opět viditelná a přístupná.  

 

 

Bod č. 15. Informace o pojištění majetku obce. 

Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka, který informoval zastupitele o tom, že 

v tuhle chvíli obec nemá v pořádku sjednané pojištění svého majetku. Tereza Suchá kontaktovala 

pana Ing. Františka Jíru ze společnosti Renomia, kterému předá informace ohledně obecního 

majetku, a na základě všech potřebných informací bude sjednána nabídka pro obec. Přidali se i 

zastupitelé Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml. a Ing. Jaroslav Zábranský, že zajistí nabídku i od jiných 

společností, a na základě toho bude potom vybrané vhodné pojištění obecního majetku. 

 

 

Bod č. 16. Informace o revizi hřiště. 

Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka, který zastupitele informoval, že je nutné 

objednat pravidelnou revizi dětského a sportovního hřiště. Každoroční revize je povinností obce a 

obec tuto povinnost nyní nemá vyřešenou. Úkolem byla pověřena pracovnice obecního úřadu 



 

Tereza Suchá. 

 

 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Doubravice skončilo ve 22:00. 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Rudolf Červený  ____________________________ 

 

 

   Václav Paleček  ____________________________ 

 

 

 

 

Starosta obce: Radim Šupka   ____________________________ 

 

 

1.místostarosta obce: Zdeněk Schaffelhofer ml. ____________________________ 

 

 

2.místostarosta obce: Tomáš Suchý  ____________________________ 

 

 

Zápis zpracovala Tereza Suchá, dne 12.9.2023 


